
Fråga

Fråga till Frida Trollmyr angående nytt miljöhus 
på s:t Petri skola 
Enligt information finns det planer på att anlägga ett helt nytt miljöhus på en grön yta 

inne på S:t Petri skola. Förslaget är illa genomtänkt och skulle drabba framför allt 

skoleleverna som idag använder den gröna ytan flitigt och den gröna oasen på skolan 

uppskattas mycket av både elever och skolpersonal. 

 

På skolområdet finns det alternativa lösningar där miljöhuset skulle kunna placeras 

utan att funktionen eller tillgängligheten blir sämre, ytor som idag redan är asfalterade 

och inte skulle ta gröna ytor i anspråk.  

Med anledning av ovan vill jag ställa följande fråga till 
Servicenämndens ordförande Frida Trollmyr: 

– Kommer planerna på att anlägga ett miljöhus på den gröna ytan förverkligas? 
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